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Dagsorden d. 2. juni 2022 
Møde LUU møde Ernæringsassistent 
Indkaldt af Nino Filiti Kristensen 
Tid og sted Torsdag d. 2. juni kl. 10.00 – 12.00 på CELF lokale 611. 

Deltagere 

A-siden: 
Ninna Bondehøj 
Line Slaikjær Petersen 
B-siden: 
Rikke Kristensen  
Per Musiat (kom ikke) 
CELF 
Nino F. Kristensen 
Mette Høst Hansen  
Benny Hansen (afbud) 
Britta Alsgren 
Pernille Johansen – elevrepræsentant (kom ikke) 

Gæster  
Udsendt til Ovenstående 
Referent Nino Filiti Kristensen 

 

Hensigt med punkterne: 
Formål  • Orientering 

• Idégenerering 
• Problemløsning 

• Planlægning 
• Beslutning 
• Dialog 

• Afrapportering/præsentation 
• Reaktion/evaluering 
• Status 

• Sparring 

Mål  Hvad går du ud af døren med, når mødet er slut? 
 

Nr. Punkt Ansvarlig 
   
   
 Faste punkter  

1 
Kommentarer til sidste referat og godkendelse af dagsorden Formand Rikke 

Kristensen • Godkendt 

2 

Nyt fra efteruddannelse og praktikpladssøgning 
 

Britta/Benny  

Projekt Ja tak kører stadig, vi udbyder igen danske Tapas og det klimavenlige 
køkken.  
Vi kører et 6 ugers kursus målrettet hotel og restaurant, der er inviteret 
virksomheder til matcharrangement d. 21. juni.  
 
LUU efterspørger hvordan virksomhederne får info om 
fastholdelseskonsulenten - Britta vender tilbage med info. 
 

3 
Nyt fra elevrepræsentanten 
  
Udsat. 

4 

Nyt fra skolen: 
 

Nino F. Kristensen 
Mette Høst  

Madens Folkemøde 
Vi har igen i år en stand/workshop på madens Folkemøde bemandet af vores GF 
2 elever, standen er målrettet børn og unge. 
SPS Flow 
Vi har indkøbt et nyt IT-system til at administrere SPS 

Faglærer seminar 
Der blev drøftet de nye termologier omkring overgangskrav til HF.  
En del af den nye bekendtgørelse § 6 er at, hver enkelt skole skal lave deres egne 
lokale bedømmelseskriterier, arbejdet er begyndt.  
 
Oplæg af Ole G. Mouritzen omkring ”Smag” 
 
 



                                                                                                                                                   

2 
 

Stillingsopslag  
Vi har slået en ny stilling om til GF 1 og 2 
Ny uddannelsesbekendtgørelse og bedømmelseskriterie 
Til Info. 

5 

Aktuelt omkring grund- og hovedforløb 
 

Mette  

Status på elevtal 
H1 – 4 elever 
H2 – 6 elever 
H3 – 3 elever 
Status på skoleoplæring – pt. 1 elev 
GF 1 – 11 elever 
GF 2 – er stadig ukendt. 

 

6.  

Projekter 
 

 
Sunde unge 
Nyt spændende projekt omhandlende fysisk og mental sundhed blandt vore 
unge. LUU forslår, at skolen øger indsatsen for at informere de unge om 
arbejdsmarked, det kunne være at invitere virksomhedsejere ind på skolen. 

 

7 

Nyt fra fagligt udvalg 
 

Rikke Kristensen 

Der er kommet nyt referat fra FUE 
 
Efter sommerferien udsender FUE afslutningsrapportenerne på de 2        
projekter. 
”sproglige udfordringer” og ”Inaktive Lærepladser” 
 
Kommende projekter: 
Hvilke initiativer gør skolerne for at nå 3 parts målene  
Hvem er ernæringsassistenten og hvad skal der til, for at tiltrække elever. 
 
Hvorfor ligger FUE filmene ikke på skolens hjemmeside og vises på info 
skærme– Britta undersøger hvad der er muligt. 
 
Ernæringsassistent navner drøftes igen. 
 

 8 

Nyt fra virksomhederne 
 

 Ninna Bondehøj 
 Line 
 

Platangården er i gang med at udvikle opskrifts mapper med ernæringsrigtige 
opskrifter til alle deres unge huse. 
 
Platangården har 50 års jubilæum. 
 
Fælleskøkkenet har kontakt med Lars Hammerhøj, for at lave et kort kursus 
omkring emnet ”sidemandsoplæring” 
 
Fælleskøkkenet deltager i madens Folkemøde, ved at deltage i flere debatter, 
de under støtter deres medarbejdere hvis de vil deltage i folkemødet. 
 
Fælleskøkkenet er ved at ansætte en af vores elever, men mangler hans 
uddannelsesbevis. 
 
FUE efterspørger billeder af mandlige ernæringsassistenter, der har været en 
fotograf på besøg. 
 
Fælleskøkkenet har ansat 2 nye elever til opstart i august. 
 
Fælleskøkkenet har haft 4 elever i VFU, de 2 af dem er blevet tilbudt elevplads. 
 
Fælleskøkkenet er blevet godkendt til kontorelev. 
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SOSU skolen bruger Fælleskøkkenet til at give deres elever et 3 timers kursus 
om kostformer. 
 
En af fælleskøkkenet ernæringsassistenter som er uddannet på CELF er optage 
på uddannelsen ”Ernæring og Sundhed” 

9 

Udviklingsredegørelsen 
 

Nino 
 
Vi har aftalt at alle skriver i skemaet og sender retur til Nino senest d. 8. 
august. 
Nino skriver det sammen og sender til FUE 
 

10 

Praktikværtsdag 
 

Mette Det er d. 26. oktober 
Oplæg af Enhedschef Michael Allerup Nielsen 
 

11 

Mødedatoer for 2022 
  

Næste møde er d. 29. sept kl. 9.30 – 11.30 + d. 12. dec kl. 12.30 – 15.00 
  

12 Eventuelt, herunder valg af punkter til næste møde  
Skal formandsposten gå på skift  

 


